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Moderaternas Johan Elfver har inkommit med en interpellation angående 
kameraövervakning på allmän plats och kommunala verksamheter i vilken han särskilt ställer 
fråga kring skadegörelsen kring Sanduddens skola.

Om behovet för kameraövervakning finns på kommunala verksamheter i kommunen så ser 
kommunens säkerhetsenhet redan idag över möjligheten för detta, men då det är 
lagstiftningen som styr över hur och vad vi får övervaka så är tillstånd för kameraövervakning 
inte alltid så lätt att få till. 

Kommunens säkerhetsenhet utreder just nu om hur och i vilken form vi kan övervaka tex 
Sanduddenskolan pga den senaste tidens skadegörelse. Värmekameror är den tekniken vi 
ser som det bästa alternativet och det som lagstiftningen kan tillåta. Förhoppningsvis kan 
dessa kameror vara i drift inom några veckor. 

Värmekameror kan inte nyttjas för identifiering av personen men de kan på ett effektivt sätt 
göra larmcentralen uppmärksam på att det befinner sig folk på en specifik plats och tillkalla 
väktare för kontroll.

Med det anser vi att vi uppfyller kamerabevakningsutredningens intentioner – men går inte 
heller för långt på ett sätt som kan bli integritetskränkande för oskyldiga. 

Jag och Mittenstyret litar till att förvaltningen vet var behov för kameror finns och att man 
föreslår åtgärder där så är berättigat.  

Hanna Svensson
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